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15.2.2024 paikka Ag B301 klo 16:15

Läsnä:
Essi Lampinen puheenjohtaja
Antti Laajalahti sihteeri
Lauri Laitinen
Jessica Tikkaoja
Eveliina Viitasalo
Tomi Salo
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen
Elsa Vänttinen
Veera Mäentaus
Siru Huurre
Elina Hukkanen
Sarianna Saastamoinen

Elisa Tirkkonen poistui 16:41
Olli Puhtimäki Saapui 16:42 poistui 17:15

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:26

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
- Hallitustyöstä tarjolla opintopisteitä.

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 15261,40 €
Kassassa: 110 €

5.2.Tukkukortti
Hakemus lähetetty.

5.3.Isa-posti
Syyskuun lopussa jyu-säpojen käyttöoikeus Google-palveluihin päättyy. Drive-kansiot
pitäisi siirtää ennen sitä johonkin, mihin ja milloin?

Siirto toukokuussa. Alustana Microsoftin OneDrive.
5.4.SKS-sopimus

Ehdotus: Allekirjoitetaan.
Päätös: Allekirjoitetaan.
Vuosijuhlat
5.4.1. Vuosijuhlatilan ennakkomaksuerä
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Scandic Laajavuori laskuttaisi tässä kohtaa vuosijuhlien tilaisuudesta sopimuksen
mukaisesti ennakkomaksun, joka on 6000 €. Hinta muodostuu tilaisuuden
minimiostorajasta.

Esitys: Budjetoidaan 6000 € vuosijuhlien tilavarauksen ennakkomaksuerään.

Päätös: Esityksen mukaan.

5.4.2. Vuosijuhlamerkki
Viime kokouksessa päätettiin vuosijuhlamerkistä. Merkki pitäisi saada tilaukseen
helmikuun aikana. Merkistä pitää olla yhteydessä kisan voittajaan (yhteystieto
Ollilla) ja kysyä tarviiko merkkiä hienosäätää vai painatetaanko sellaisenaan.
Sopiva kappalemäärä tilaukselle voisi olla 250 kpl, kun vujuille on osallistujia
lähemmäs 200. Kisan voittajalle on myös luvattu muutama merkki ilmaiseksi.

Esitys: Elsa hoitaa kisan voittajan kontaktoinnin ja kilpailuttaa vuosijuhlamerkin
painattamisen. Merkkejä tilataan 250 kpl. Budjetoidaan merkkeihin 400 €.

Päätös: Esityksen mukaan.

5.4.3. Tilannekatsaus vuosijuhlista
Viime kerralla ei keretty niin tuodaan nyt tiedoksi vuosijuhlien tilanne hallitukselle.
Keskustellaan myös hallituslaisten roolista vuosijuhlilla.

Esitys: Tuotiin tiedoksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

5.4.4. Radikaalin kunniajäsenehdotukset
6 § “Kunniajäseneksi voidaan kutsua henkilö, joka on huomattavalla tavalla
tukenut yhdistystä tai on erittäin ansiokkaasti toiminut yhdistyksen tarkoitusperien
toteuttamiseksi. Ehdotuksen kunniajäseneksi kutsumisesta tekee hallitus ja se
otetaan käsiteltäväksi seuraavassa yhdistyksen kokouksessa. Ellei ehdotusta
yksimielisesti kannateta, se katsotaan rauenneeksi. Kunniajäsen on varsinainen
jäsen ilman velvollisuutta maksaa liittymis- ja jäsenmaksua.”

Kunniajäsenkyselyssä ehdotettiin 12 kertaa kunniajäsentä. Ehdotukset ja heidän
perustelut tuodaan tiedoksi.

Esitys: Hallitus keskustelee kunniajäsenehdokkaista ja koostaa listan
kunniajäseniksi kutsuttavista. Lista tuodaan kevätkokouksessa yhdistyksen
kokouksen päätettäväksi.

Päätös: Hallitus keskustelee kunniajäsenehdokkaista ja koostaa listan
myöhemmin kevätkokoukseen.

5.4.5. Vuosijuhlakoordinaattorin vujulippu
Esitys: Budjetoidaan 75€ vuosijuhlakoordinaattorin vuosijuhlalippuun.
Päätös: Esityksen mukaan.
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5.5.Kopille hankintoja
Koppi-isäntä toivoo uusia noppia (9-12e), uuden kalenterin ja ~2 kpl sohvatyynyjä
Kopille. Toivotaan myös yleispuhdistusainetta ja hanallista vesikanisteria.

Päätös: Budjetoidaan hankintoihin 50 e
5.6. Chembion opiskelijatapahtuma Messukeskuksessa

11.4. Helsingin Messukeskuksessa on kemian ja bioalan ammattitapahtuma. Radikaali
saa sinne tuona päivänä ilmaisen kyydin sinne ja takaisin Agoran edestä. Heiltä
kysytty, minkä verran mahtuu bussiin niin ehdotan ilmoittautumista? Tapahtuma täysin
ilmainen opiskelijalle, pitää vaan rekisteröityä kävijäksi.

Lauri ottaa koppia informoinnista.
5.7. 2023 Tilinpäätös sekä toimintakertomus

Pistetään kiertoon.
Ehdotus: Hyväksytään toimintakertomus sekä tilinpäätös vuodelta 2023.
Päätös: Hyväksytään toimintakertomus muutoksin sekä tilinpäätös vuodelta 2023.

5.8. LYRTS
Hei, laulukirjatoimikunnalta on tullut pyyntö laulukilpailun yhteen lauluun liittyen.
Kysymyksenä on, että haluaako radikaali laulaa tätä laulua, ja tästä kyseisestä
sävelmästä on myös toinen versio tulossa. Säästääkseen tilaa ja täten kustannuksia on
kysymyksenä se, että halutaanko tämä laulu varmasti kirjaan. Onko sen sanoituksessa
jotain mitä halutaan muokata?
Laulun sanat löytyy liitteistä.

Päätös: Laulu halutaan LYRTS:iin muutoksin: Laulu päättyisi toisen kertosäkeen
jälkeen.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Nakkisauna 24.1.
Saatu positiivista palautetta tarjoilusta, ohjelmasta ja bingopalkinnoista. Ilta meni
hyvin :)

6.1.2. CV-paja Orbitaalissa 25.1.
Työnhaku kiinnosti kemistejä, vaikka olikin pieni porukka. Tähän tekisi mieli
suunnitella vielä jotain osuvampaa, tänä vuonna jäi lyhyen suunnittelu ajan vuoksi
vähän tyngäksi, mutta ajatuksena tärkeä.

6.1.3. Verenluovutus 29.1.
Meni hyvin.

6.1.4. Kyykkä 31.1.
Loimu paikalla grillaamassa. Osallistujia oli pienehkö mutta aktiivinen porukka.

6.1.5. CV-paja Orbitaalissa 1.2.
Tapahtumatiimillä ei tietoa, miten meni. Ei ilmeisesti pidetty.

6.1.6. JM-kyykkä 3.2.
Kenttätuomaria ei meidän aj:lta saatu. Matlujen kanssa ongelmia kommunikaatiossa.
Radikaalilta alumnijoukkue paikalla pelaamassa.

6.2. Tulevat
6.2.1. Pulkkamäki + Revo + lumiukon/-linnan rakennus 6.2.
Jos sää sallii niin pulkkaillaan ja rakennetaan lumesta linnoja tai ukkoja. Jos sää ei
sovellu pulkkailuun tai lumileikkeihin, niin tavallinen Revo-tiistai.
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6.2.2. Avanto + sauna @Viilu 8.2.
14 ilmoittautunutta, omakustanteinen tapahtuma niin ei jäädä tappiolle. Maksetaan
suoraan Viilulle eli ei rahaliikennettä meille.

6.2.3. Dress as your type-sitsit 14.2. @Boombox klo 18
37 ilmoittautunutta mukaan lukien toustit. Lipputulot 245e kun ei ota tousteja. Pizza
menot 209,20e Budjetoidaan tousteihin 14e ja rankkuihin 10e?. Pääseekö
hallituslaisia auttamaan järkkäämisessä n. klo 16.30-17? Ottaisiko mediatiimi kopin
parista kuvasta IG? yleisiä, ei suoraan ihmisistä paitsi jos kysytään.

Kuvausvastuu Elinalla. Hallituksesta apua järkkäämiseen.
6.2.4. Laskiainen 22.2.
Jatkot 3mioilla, koska London buukannut ne samaan aikaan. Pelastussuunnitelma
tehty, mutta ei vielä hyväksytty. Poliisi-ilmo pitäisi tehdä, mutta jv puute hankaloittaa
tilannetta. Meidän jv ei osaa sanoa pääseekö paikalle. Bussit saatiin huomattavasti
edullisemmin kuin viime vuonna.

6.2.5. Erotiikkabingo @Teerenpeli 28.2.
Ilmo aukeaa 7.2. ja sulkeutuu 14.2. Osallistumismaksu 2e. Budjetoidaan palkintoihin
60e, mutta sitä ei tarvitse välttämättä käyttää jos saadaan lipputuloilla palkinnot.

6.2.6. Liikuntakokeilu boulderpaja
Kysytty mahdollisuudesta, neuvottelut kesken.

7. Media-asiat
7.1.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.2. Valiokunnat
8.3. Kemian KKR

Kandi & graduohjaukseen liittyvä LOP (kemian Laadukkaan Opastuksen Periaatteet),
piti käydä tuota läpi, mutta vielä ei ollut tullut keneltäkään KKR:n jäseneltä kommenttia
niin ei edetty. Kehitettävänä asiana portfolion laajempi hyödyntäminen.
Keskusteltiin myös kemian OPS2024-28 kurssien osaamistavoitteista ja
kuvausteksteistä, ei monia muutoksia, osa näistä vielä työn alla.
Puhuttiin myös mahdollisista kemian opintokokonaisuuksista, mutta odotetaan
kommentteja vielä ensi kokoukseen.
Keskusteliin myös valintakoeuudistuksesta. Tällä hetkellä ehdotuksena 7 valintakokeen
malli: yhteinen matemaattis-luonnontieteellinen valintakoe, missä yhteisinä osuuksina
matematiikka, looginen päättely ja ongelmanratkaisu. Eriytyvinä osina fysiikka ja kemia.
Koetta käyttäisi matemaattiset tieteet, fy, ke, informaatioverkostot, ma/fy/kem/tkt
opettajakoulutukset, nanotiede, tekniikka ja tietojenkäsittelytiede.
Vieläkin huoli valmistuneiden määrästä.

9. Palauteboksin läpikäynti
-”Kookus, Perkele”
Hallituksen kommentit: Palaute epäselvä.
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-”Tideotuskanavat, oikeastaan kaikki. Yhdys vitun sanat ihan oikeesti. Ihan sirkushommaa välillä
lukea tiedotuksia, pari siellä täällä vielä ymmärtäisin, mutta kahdenkin lauseen mittaisiin
viesteihin saadaan jotenkin ängettyä yli 3 kirjotus_virheä. Cmon!”
Hallituksen kommentit: Hallituksen virallisen kannan mukaan tärkeintä on tulla ymmärretyksi. Ps:
yritämme parhaamme.

-”puheenjohtaja, on kuin varjo entisestä. Ei käy usein ylistöllä tai näe apuna tapahtumissa”
Hallituksen kommentit: Puheenjohtaja on tehnyt kaiken esimerkillisesti. Kaikki hallituksessa
tapahtuva työ ei välttämättä ole konkreettisesti kaikkien nähtävillä.

10. Muita esille tulevia asioita
- Ei pidetty taukoa kokouksessa.

11. Budjetoinnit
● Toustit 14 e
● Rankut 10 e
● Erotiikkabingopalkinnot 60e
● Vuju ennakkomaksu 6000 e
● Nettisivujen maksu 87,79 e + 14,76 e
● Kopin hankintoihin 50 e
● Vujukoordinaattorin lippuun 75 e
● Vujumerkit 400 e

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksytään pöytäkirja 1/24
Päätös: Hyväksyttiin pöytäkirja 1/24

13. Seuraava kokous
4.3. klo 16:15 paikka Ag B301

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 18:12.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2024 Antti Laajalahti, sihteeri 2024


